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گروه سیاسی – جواد سازگار: دو ماه و نیم پس از اینکه 
مجلس به اولین گزینه دولت رئیســی برای وزارت آموزش و 
پرورش رای عدم اعتماد داد، بالاخره با نامه رئیس جمهور به 
مجلس رسما از گزینه دوم دولت برای این وزارتخانه رونمایی 
شــد. اما این گزینه هم چندان امید به رای آوری در مجلس 

ندارد.
مسعود فیاضی که مهمترین رزومه وی این است که برادر 
داماد علیرضا زاکانی کاندیدای پوششی در انتخابات ریاست 
جمهوری و شــهردار فعلی تهران است، به نظر کارشناسان 
حتی به اندازه حسین باغگلی گزینه قبلی در آموزش و پرورش 
شــناخته شده نیست! شاید به همین دلیل است که روز سه 
شــنبه هنگامی که محمدباقر قالیبــاف  نامه رئیس جمهور 
دولت سیزدهم مبنی بر معرفی مسعود فیاضی به عنوان وزیر 
پیشنهادی آموزش و پرورش را می خواند، نمایندگان مجلس 
با فریاد »دو دو« مخالفتشــان را با این وزیر پیشنهادی اعلام 

کردند.
این اعتراض را دو نماینده پشــت میکروفون مجلس هم 
اعلام کردند.  ســید کاظم دلخوش طی تذکری شــفاهی با 
انتقاد از معرفی »مسعود فیاضی« برای تصدی وزارت آموزش 
و پرورش گفت: رئیس جمهور فردی غیرمرتبط را برای وزارت 
آمــوزش و پرورش معرفی کرده اســت و این مجلس به وی 
رأی اعتماد نمی دهد و باید فردی مرتبط با وزارت آموزش و 

پرورش به مجلس معرفی شود.
همچنین نماینده قم در مجلس نیز از گزینه پینشهادی 
رئیــس جمهور برای تصدی وزارت خانــه آموزش و پرورش 
انتقاد کــرد. مجتبی ذوالنوری در تذکری شــفاهی خطاب 
به رئیس جمهور گفت: گزینــه ای که برای وزارت آموزش و 
پرورش انتخاب می کنید یا باید شخصیت امتحان  پس داده ای 
باشد که بعد از معرفی  وی به مجلس، بهجت و خوشحالی در 
بدنه این وزارتخانه به وجود بیاید و مورد استقبال در مجلس 
قرار بگیرد و یا اینکه گزینه ای از درون خود وزارت باشد زیرا 
فرهنگیان معرفی شخصی غیر از بدنه این وزارتخانه را توهین 
و تحقیر نسبت به خود می دانند. ما گزینه های قوی فراوانی 

داریم و توقع نبود چنین شخصیتی را به عنوان وزیر آموزش 
و پرورش معرفی کنید.

این اعتراضات البته فقط مربــوط به نمایندگان مجلس 
نیســت و در فضای رســانه ای و سیاسی نیز معرفی مسعود 
فیاضی باعث تعجب کارشناســان و صاحب نظران این حوزه 

شده است. 
فرج کمیجانــی، دبیرکل مجمع فرهنگیــان در یکی از 
اتاقهای کلاب هاوس با ابراز تاسف از معرفی فیاضی به عنوان 
وزیر آموزش و پرورش به مجلس گفت: فعالان حوزه فرهنگیان، 
از چپ تا راســت با فیاضی مخالفت هستند چراکه کارنامه 
عملکرد او از باغگلی هم ضعیف تر است. شخصا بعید می دانم 
مجلس به او رای اعتماد دهد مگر آنکه نســبت فامیلی اش 
بــا علیرضا زاکانی به داد او برســد اما در کل او ضعیف ترین 

گزینه ای بود که رئیسی می توانست به مجلس معرفی کند.
محمدعلی ابطحی، فعال سیاســی و رئیس دفتر رئیس 
جمهور دوره اصلاحات اما اعلام کرد: معتقدم که فیاضی برای 

وزارت آموزش و پــرورش از مجلــس رای خواهد آورد چراکه 
رای نیاوردن او به معنای لجبازی مجلس با دولت است ولی 
مجلــس یازدهم قصد چنین کاری را نــدارد. ضمن اینکه او 
نسبت فامیلی با زاکانی دارد و همین مساله می تواند نجاتش 

دهد.« 
محمد حبیبی، سخنگوی کانون صنفی معلمان نیز با اشاره 
به سابقه فیاضی گفت: دوســتانی که با فیاضی کار کرده اند 
می گویند که او نگاه بســته ای به مسائل فرهنگی دارد. مثلا 
در مجلات رشد با لغت موسیقی هم مشکل داشتند. به نظرم 
میرســد باغگلی به عنوان تندرویی که تجربه کمتری داشت 
در قیاس با فیاضی که در تندروی تجربه بیشتری دارد، ضرر 

کمتری برای آموزش و پرورش داشت.
محمدرضا نیک نژاد، کارشــناس آموزشی در این باره به 
یکی از رســانه ها گفت: متاسفانه این طور که مشخص است 
آقای فیاضی هم مانند آقای باغگلی چندان تجربه ای در حوزه 
آموزش و پروش ندارد و تنها موضوعی که در رزومه ایشان به 

چشم میخورد این است که زمانی که آقای زاکانی رئیس مرکز 
پژوهش های مجلس بوده اند ایشان هم به عنوان معاون آقای 
زاکانی در این مرکز حضور داشتند. به غیر از آن سابقه ای در 
حوزه آموزش و پرورش در سابقه ایشان وجود ندارد. مدارک 
تحصیلی ایشان هم مرتبط با حوزه آموزش و پرورش نیست. 
واقعیت این اســت که هیچ امیدی هم برای اینکه مجلس به 
او رای اعتمــاد ندهد وجود نــدارد چون باغگلی هم به دلیل 
اعتراضاتی که صورت گرفت از مجلس رای اعتماد نیاورد اما 
با کش و قوس هایی که در ماه های اخیر به وجود آمد به نظر 

می رسد این اتفاق شامل حال آقای فیاضی نخواهد شد.
وی تصریح کرد: همســر آقای رئیسی جزو شورای عالی 
آموزش و پرورش است به همین دلیل به نظر می رسید ایشان 
دغدغه های آموزشی بیشتری داشته باشند اما در عمل چیزی 
که شــاهدش هستیم این است که کسانی که به عنوان وزیر 
پیشنهادی آموزش و پرورش معرفی کردند اصلا سر رشته ای 
از مشــکلات حوزه آموزش کشور ندارند و این موضوع جای 

تعجب دارد!
بهر حال برای اطلاع از سرنوشــت این گزینه پیشنهادی، 
احتیاج به زمان زیادی نیست. عضو هیئت رئیسه مجلس از 
برگزاری جلسه رأی اعتماد به مسعود فیاضی وزیر پیشنهادی 
آموزش و پرورش در جلسه علنی سه شنبه 25 آبان مجلس 

خبر داد.
علیرضا سلیمی دیروز گفت: طبق آیین نامه داخلی مجلس 
کمیسیون های مجلس به ویژه کمیسیون آموزش و تحقیقات 
به عنوان کمیسیون تخصصی یک هفته فرصت دارند تا سوابق 
و کارنامه کاری وزیر پیشنهادی آموزش و پرورش را بررسی 
و گزارش خود را اعلام کنند لذا جلسه رأی اعتماد سه شنبه 

هفته آینده برگزار خواهد شد.
در این یک هفته قطعا رایزنی ها و بررسی های شکل خواهد 
گرفت و تصمیم نهایی را نمایندگان در صحن علنی مجلس 
و پس از سخنان وزیر پیشنهادی خواهند گرفت؛ تصمیمی که 
نشان می دهد که نسبت فامیلی به فریاد فیاضی رسیده است 

یا نه؟! 

نظر کارشناسان و نمایندگان مجلس

وزیر پیشنهادی آموزش و پرورش رای نمی آورد؛ مگر فامیل سالاری مبنا باشد

گروه سیاسی – محمدرضا حقی: جلسه علنی سه شنبه 
مجلس با حضور وزیر امور اقتصادی و دارایی برای بررســی 
وضعیت اقتصادی کشور و بازار بورس محلی شد برای اعتراض 
نمایندگانی که از وضعیت اقتصاد کشور و بورس گلایه داشتند 
و این انتقادات به جدی بود که یکی از نمایندگان اعلام کرد 
بورس و اقتصاد عشقی اداره می شود! گویی نوسانات عجیب 
بازار سرمایه و گرانی های بدون علت در حوزه های مختلف در 
دو ماه گذشته به نمایندگان نشان داده که تغییر دولت نه تنها 
در این حوزه راهگشا نبوده، بلکه مشکل را تشدید کرده است. 
احســان خاندوزی، وزیر اقتصاد اما در این جلسه گویی از 
جای دیگری سخن می گفت! وی تاکید کرد که اقتصاد ایران 

در یکی از مهم ترین نقطه های تحولی خود قرار دارد.
اما ســید کاظم دلخوش، نماینده مردم صومعه ســرا در 
مجلس در جلسه علنی مجلس با بیان این که اقتصاد و بورس 
عشقی اداره می شود، گفت: وزیر امور اقتصادی و دارایی باید 
مشخص کند که چه کسی این حوزه ها را اداره می کند؛ چراکه 
نه تنها بازار ســرمایه، بلکه ســایر بازارها نیز نابسامان است. 
وزارت اقتصاد، وزارتخانه مادر است و باید همه امور اقتصادی 

را کنترل کند. وزیر اقتصاد تمام بازارها را باید پوشش دهد.
علی رضا ســلیمی، عضو هیات رئیســه مجلس نیز گفت: 
بورس تحت تاثیر عوامل مختلفی مانند قیمت گذاری دستوری، 
پیش بینی پذیری اقتصاد، انضباط پولی، امنیت سرمایه گذاری، 
افزایش تولید، کنترل نرخ ارز و تامین کسری بودجه است که 
باید توضیح داده شود برای ساماندهی این مسائل چه اقداماتی 

انجام گرفته است.
سلیمی با بیان این که ناهماهنگی در تصمیمات اقتصادی 

آســیب زا است، افزود: باید مشخص شــود که فرمانده ستاد 
اقتصادی چه کسی است؟ آیا وزیر امور اقتصادی است یا فرد 

دیگری است؟
وی با بیان این که براساس اصل ۱۳۷ قانون اساسی، همه 
وزرا در برابر تمامی مشکلات مســوولیت دارند، تصریح کرد: 
سهامداران خرد در برابر ســهامداران حقوقی همانند ماهی 
کوچک در برابر نهنگ هستند! باید مشخص شود دولت چه 
اقداماتی برای مدیریت و حمایت از ســهامداران خرد انجام 

می دهد تا آنها اسیر نهنگ نشوند.
وی تاکید کرد: نمی توان بازار مســکن، طلا، ارز و فولاد را 

رها کرد و انتظار داشت بورس ساماندهی شود.
همچنین محمدحســن آصفری، نماینده مــردم اراک و 
کمیجــان و خنداب در مجلس در تذکری خطاب به دولت و 
وزیر اقتصاد گفت: آقای خاندوزی پیش از وزارت دائم توئیت 
می کردنــد و در مورد خروج بورس از وضعیت بحرانی راهکار 
می دادند، حالا همان راهکارهایی را که توئیت می کردند، اجرا 

کنند تا مشکلات بورس حل شود.
وی افــزود: دولت بداند بورس حق الناس اســت و امروز 
دلالانی وارد بورس شــدند که ســرمایه مــردم را به تاراج 
برده اند. چرا دولت در خصوص انتشار اوراق به مردم گزارش 
دروغ می دهد. بر اســاس اســناد خزانه از مهرماه تاکنون ۸ 
هزار میلیارد اوراق توســط دولت به فروش رسیده اما دولت 

می گوید اوراقی به فروش نرسیده است. وی گفت: براساس 
قانون اساســی دولت موظف به حفظ اموال مردم است اما 
در بورس اموال و ســرمایه مردم مانند یخ آب می شــود و 
حالا باید به جای اینکه دائم گذشــتگان را متهم کنیم که 
البته متهم اســت، باید برای آینده برنامه ریزی دقیقی انجام 
دهیــم و دولت گزارش دهد چرا به وعده ها عمل نمی کند و 
ســرمایه مردم در بورس در حال نابودی اســت. محمدرضا 
پورابراهیمی، رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس نیز گفت: 
یک روزی در کشــور تعداد فعالان بورس آن بیشتر از 2۰۰ 
هزار نفر نبودند، اما بعد از افزایش به دو میلیون نفر رسید و 
امروز بخش عمده ای از جمعیت کشور در حوزه بازار سرمایه 
به صورت مستقیم و یا غیرمستقیم حضور دارند. وی تاکید 
کرد: تصمیم گیری برای این جمعیت عظیم ســرمایه گذار 
در بازار ســرمایه نیاز است و باید ساختار این نظارت تغییر 
کند. از نظر ما وضعیت نظارتی هیچ تناســبی ندارد و باید 
قطعــا تغییر کند. امروز با صراحــت اعلام می کنم وضعیت 
بازار ســرمایه از طریق فضای مجازی و شبکه های مجازی 
مدیریت می شود، دست کاری در قیمت که یکی از موضوعات 
 مهم ما اســت کــه باید از طریــق بازار بــورس جلوی آن 

گرفته شود.
جلیل رحیمی جهان آبادی، نماینــده مردم تربت جام در 
مجلس پس از گزارش وزیر اقتصاد درباره وضعیت بازار بورس 

گفت: در حال حاضر کشور با حجم نقدینگی بسیاری روبه رو 
است و این نقدینگی هر بار یکی از بازارهای مسکن، سکه، ارز 

و بورس را با خاک یکسان می کند.
وی بــا بیان این که ما باید تکلیف نقدینگی و پول های در 
اختیار موسســات مالی، بانک ها و اشخاص حقوقی را تعیین 
کنیم، افزود: اقتصاد نباید دولتی باشــد؛ به گونه ای که دولت 
اراده کــرده و پول مردم را با عرضه ســهام جمع آوری و پس 
از آنکــه نقدینگــی را جمع و نــرخ ارز را کاهش داد، قیمت 
سهام را نزولی کند. در ادامه مصطفی طاهری، نماینده مردم 
زنجان و طارم در مجلس خطاب به وزیر اقتصاد گفت: اگر در 
بخش های مختلف دولت و وزارتخانه های اقتصادی ادعا شود 
که سیاست های وزرای دیگر باعث برهم خوردن نظم بورس 
است، برای ما قابل قبول نیست و ما دولت را یکپارچه می دانیم 

و وزیر اقتصاد باید هماهنگی این بخش را برعهده بگیرد.
سید غنی نظری خانقاه، عضو کمیسیون اقتصادی مجلس 
همچنین خطاب به وزیر اقتصاد، گفت: سرمایه مردم در بازار 
ســرمایه دود شد و شــما هم مثل ما تماشاگر هستید. شما 
چه کار برای جلوگیری از ضرر طبقات پایین و مســتضعف و 

متوسط که به دولت اعتماد کردند انجام دادید.
وی افزود: اینکه شما برای فرار از مسئولیت عنوان می کنید 
که اظهارنظــر نمایندگان مجلس و برخی متخصصین باعث 
ریزش بورس می شــود، درست نیست. این چه بورسی است 

که با یک اظهارنظر جابه جا می شود و نوسان پیدا می کند.
نظری با بیان اینکه حقوقی ها ســهامداران خرد را بیچاره 
کردند، ادامه داد: بورس کالا نیز هنوز در ید سهامداران عمده 

است و برای آن ها هیچ سقفی تعریف نشده است.

رئیس قوه قضائیه در جمع ســفرای بیش از ۶5 کشور 
جهان و همچنین روسای ســازمان های بین المللی مقیم، 
گفت: بیایید دســت در دست هم با دیپلماسی قضایی بی 

تاثیر از رفتارهای سیاسی، از حقوق بشر دفاع کنیم.
به گزارش ایســنا، حجت الاسلام والمسلمین محسنی 
اژه ای رئیس دســتگاه قضا طی سخنانی در جمع سفرای 
بیش از ۶5 کشــور جهان و همچنین روسای سازمان های 
بین المللــی مقیــم، با اشــاره به ضرورت ایجــاد درک و 
فهم مشــترک پیرامون مســائل حقوق بشری در راستای 
رهنمون سازی انســان به ســعادت و تکامل، اظهار کرد: 
مادامی که انسان وجود دارد بحث حقوق بشر نیز مطرح و 
مورد توجه می باشد چرا که موضوع و محتوای حقوق بشر، 
انسان است و برخلاف بسیاری از موضوعات در حوزه های 
مختلف سیاســی و اقتصادی و اجتماعی که تاریخ انقضاء 
دارند، حقوق بشــر موضوع و محتوایی اســت که مقطعی 

نمی باشد و مستمر و دائمی است.
رئیــس قوه قضائیه در ادامه با اشــاره به تعالیم مکتب 
اســلام و در زمینه شــناخت مبدأ و معاد و خالق هستی 
و رســیدن به ســعادت و صلح طلبی از این طریق گفت: 
بر مبنای تعالیم متعالی اسلامی انســان ها باید از شرافت و 
انســانیت و کرامت و آزادی و وطن خود دفاع کنند و در 
صورت استطاعت در برابر متجاوزان به شرافت و انسانیت 

آزادی دیگران نیز مقابله کنند.
رئیس قــوه قضائیه با بیان اینکه اگر انســان حق خواه 
و عدالت طلب و صلح گرا نباشــد نمی تواند داعیه استقرار 

صلح و عدالت در دنیا را داشــته باشــد و منادی آزادی و 
حقوق بشر باشــد، گفت: انسان ها و سردمداران رژیم های 
سیاســی ای که از مسیر صلح طلبی و عدالت خواهی خارج 
شــده اند نمی توانند منادی دفاع از حقوق بشــر و پیام آور 

صلح و آزادی باشند.
 محســنی اژه ای بــا بیــان اینکــه در آموزه هــای 
اسلامی کمک رســانی به همه آحاد بشــر فارغ از تمایزات 
و تفاوت هایشــان مطرح است، گفت: طبق مکتب متعالی 
اسلام ســعادتمندی انســان ها در گرو کمک رسانی آن ها 
به ســایر مخلوقات و دیگر انســان ها می باشد و از منظر 
تعالیم اسلامی انسان به ماهوی انسان، ارزشمند و صاحب 
حقوق و آزادی و کرامت است و باید در مقابل متجاوزان و 

متعدیان به این حقوق ایستادگی کرد.
رئیس دستگاه قضا با اشاره به تبلور آموزه های متعالی 
مکتب اســلام در قانون اساســی جمهوری اسلامی ایران، 
گفــت: بر مبنای مکتب اســلامی دفاع از حقوق و کرامت 
و آزادی های همه انســان ها و هم نوعان بشر ضروری است 
و این امر در قانون اساســی و سایر قوانین کشور ما تبلور 
یافته است و ما باید در راستای نجات انسان ها و رفع ظلم 

و گرسنگی و سایر مصائب از آن ها تلاش کنیم.
 محســنی اژه ای در ادامه با طرح این پرســش که آیا 

دنیــای کنونی یک دنیــای عاری از خشــونت و تبعیض 
می باشــد؟ گفت: اکنون در عصر و دنیایی به سر می بریم 
کــه برخی رژیم های خودکامه و تروریســتی به بهانه های 
واهی قریب به دو دهه کشوری دیگر را اشغال می کنند و 
به کشــتار و آواره کردن و تحقیر مردم آن کشور و انهدام 
زیرساخت های آن می پردازند و یا برخی رژیم های مستکبر 
و مرتجع دیگر با تجاوز به سایر کشورها مردمان آن ها را به 
خاک و خون می کشند و حتی از انداختن بمب در مجالس 
عروســی و عزای آن ها نیز اجتناب نمی کنند و شنیع ترین 

جنایات را مرتکب می شوند.
رئیس دســتگاه قضا با انتقاد از رویه کشــورهایی که 
جنایات آشکار علیه جان مردمان دنیا را نادیده می انگارند 
و در مقابل در قبال مسائل خاص به هیاهو و غوغاسالاری 
می پردازنــد، گفت: امروز جامعه بشــری برای رفع انواع و 
اقسام ظلم هایی که به انســان ها در گوشه و کنار دنیا روا 
می شود باید به ادراک مشــترکی نائل شود و پیشنهاد ما 
در این زمینه آن است که مقوله دیپلماسی قضایی تقویت 
شــود تا بلکه با تاثیر نگرفتن از مســائل سیاسی حاکم بر 

دنیا با رویه حقوقی مستقل به کمک حقوق بشر بیاییم.
محسنی اژه ای با تشریح مقوله دیپلماسی قضایی گفت: 
طبق آنچه امروزه مرسوم است محتوای دیپلماسی بیشتر 

متضمن مسائل سیاسی و اقتصادی است لذا ضرورت دارد 
محتوای قضایی نیز وارد این عرصه شــود؛ بر همین مبنا 
قوه قضائیه جمهوری اســلامی ایران آمادگی کامل دارد تا 
در راستای توسعه دیپلماســی قضایی به بسط ارتباطات 
حقوق بشری با سایر کشورهای دنیا بپردازد و با مطالعات 
مشــترک و جلسات مداوم در راستای رسیدن به ادراک و 
فهم مشــترک در امر حقوق بشر با سایر کشورها و جوامع 
گام بردارد و از این طریق در جهت مقابله با انواع و اقسام 
ظلم های روا شــده در دنیای کنونی و همچنین مقابله با 
مفاسدی نظیر جریانات تروریستی، کارتل های مواد مخدر، 
پولشویی و ... گام بردارد. محسنی اژه ای خاطر نشان کرد: 
دستگاه قضایی جمهوری اســلامی ایران در حال حاضر با 
تعدادی از کشورها در زمینه های مختلف از جمله استرداد 
مجرمان موافقتنامه های قضایی منعقد کرده اســت و این 
آمادگی را دارد این موافقتنامه ها را با ســایر کشورها نیز 
منعقد کند و حتی در مواردی بدون انعقاد توافقنامه و به 
صورت مقطعی در جهت توسعه ارتباطات قضایی و حقوق 

بشر گام بردارد.
رئیس قوه قضائیه تاکید کرد: بیایید دســت در دست 
هم با دیپلماســی قضایی بی تاثیر از رفتارهای سیاسی، از 

حقوق بشر دفاع کنیم.
محسنی اژه ای گفت: امروز دستگاه قضایی آغوش خود 
را برای همکاری با دســتگاه های قضایی کشورهای جهان 
در جهت مبارزه با همــه مصادیق ظلم و تعدی به حقوق 

بشر باز نموده است.

نماینده مردم شهررضا در مجلس با انتقاد از تأخیر سه 
ماهــه دولت در معرفی وزیر آموزش و پرورش گفت: طرح 
رتبه بندی در کوچه پس کوچه های بهارســتان و پاستور 

بلاتکلیف است.
به گزارش ایســنا، ســمیه محمودی در جلســه علنی 
دیروز مجلس شورای اســلامی در نطق میان دستور خود 
به خاطر همه مشکلات کشــور از مردم ایران عذرخواهی 
کرد و گفت: به دلیل توجه رئیس جمهور به حضور در بین 
آحاد مردم انتظار داریم در ســفرهای استانی شتاب زده 
عمل نکنند. به شکلی عمل کنید تا ضمن مشاهده برکات 
ســفرها، مدیران ارشد اجرایی کشور با تمرکز بر انجام هر 
چه ســریع تر تغییرات و انتصابات زیر مجموعه های دولت 

را از بلاتکلیفــی خارج کرده تا به ایــن ترتیب پروژه های 
نیمه تمام هر چه ســریع تر به بهره برداری برسد. این عضو 
کمیسیون اقتصادی مجلس با اشاره گذشت سه ماه پس از 
رأی اعتماد مجلس به وزرا در خصوص وزارت خانه آموزش 
و پرورش گفت: کم توجهی به یکی از حساس ترین وزارت 
خانه ها یعنــی آموزش و پرورش باعث شــده تا با تأخیر 
حدود سه ماهه شاهد معرفی وزیر پیشنهادی باشیم. آحاد 
جامعه مرهون تلاش های بی وقفه معلمانی هســتند که با 
مشــکلات اقتصادی و معیشــتی رو به رو بوده و حداقل 
انتظار این عزیزان یعنی اجرای طرح رتبه بندی در کوچه 

پس کوچه های بهارستان و پاستور بلاتکلیف است.
وی با بیان اینکه تعــداد قابل توجهی از دانش آموزان 

بی بضاعت تــرک تحصیل کردند، گفت: در این موضوع به 
صورت جدی ورود کرده و تصمیم گیری کنید.

محمودی تأمین آب شــرب پایدار در شهرســتان های 
دارای تنــش آبی را بحرانی جدی دانســت و تأکید کرد: 
اســتان اصفهان و شــهررضا از همین جمله و در مناطق 
بحرانی کشــور قرار دارند. شایسته است در لایحه بودجه 
۱۴۰۱ طرح هــای تأمین و انتقال آب شــرب و همچنین 
اجرای شبکه جمع آوری فاضلاب با هدف استفاده از پساب 
تولیدی در واحدهای صنعتی و کاهش برداشــت از ذخایر 
زیزمینی در ردیف طرح های اولویت دار دولت قرار گیرد.

وی همچنین خطاب به سید ابراهیم رئیسی به ضرورت 
استفاده از بانوان ایرانی در جایگاه مدیریتی اشاره کرد.

محمودی با اشــاره ســالروز تصویب قانون کار گفت: 
در برخی جلســات مباحث احساسی و غیرکارشناسی در 
خصوص اصلاح یا تغییر قانون کار احساس می شود لذا از 
وزیر به عنوان متولی اجرای قانون کار انتظار داریم که در 
صورت ضرورت اصلاح موادی از قانون کار نسبت به تدوین 
لایحه از پیشکسوتان جامعه کارگری اقدام کنید تا خدایی 
ناکرده شــاهد حذف اندک حمایت های قانونی از کارگران 
نباشــیم. وی در پایــان خطاب به وزیر جهاد کشــاورزی 
گفت: تأمیــن و توزیــع ناعادلانه نهاده های دامی بســتر 
کشــتار دام مولد را فراهم کرده است. درصورت عدم ورود 
 جــدی در آینده نچندان دور  شــاهد نابودی این صنعت 

خواهیم بود.

نایــب رئیس کمیســیون امنیــت ملی و 
سیاســت خارجی مجلس شــورای اسلامی از 
وزیر نفت خواســت که اعلام کند چه تعداد از 
افراد شاغل در وزارت نفت، بیش از ۳۰ میلیون 

تومان به صورت ماهیانه دریافت می کنند.
به گزارش ایسنا، متن نامه عباس مقتدایی 
نماینده اصفهان به جــواد اوجی وزیر نفت به 

شرح زیر است:
»جنــاب آقای مهندس اوجی، وزیر محترم 

نفت
با سلام و احترام

اقــدام جنابعالــی در توقــف شــکایت از 
خبرنگارانی که وظایف خبــری خود را انجام 
داده بودند، کاری شایســته و ارزنده بود. اینک 
باتوجه به انتشار فیش حقوقی یکی از کارکنان 
آن مجموعه از سوی برخی رسانه های کشور، 
خواهشمند است دستور فرمایید به طور دقیق 
و بــا صراحت به اینجانب اعلام شــود که چه 
تعداد از افراد شاغل در وزارت نفت، رقمی بیش 

از ۳۰ میلیون تومان به صورت ماهیانه دریافت 
می کنند.

این درخواســت در راستای اصل  ۸۶ و ۸۸  
قانون اساســی از جنابعالی ســوال می شود و 
انتظار می رود که با توجه به ساختار اتوماسیون 
در آن وزارتخانه در کمتر از ۴ روز پاسخ مزبور 

در اختیار اینجانب قرار گیرد.
بدیهی اســت قبل از طرح هرگونه سوال 

نمایندگان از وزرا، شایسته است که سوالات 
بــه صورت مکتوب مطرح شــود و در صورت 
عــدم پاســخگویی، به صــورت ســوال در 

کمیسیون و صحن علنی مطرح گردد.
از حســن توجــه جنابعالــی قدردانــی 

می نمایم.«
چنــد روز پیش مقتدایــی در نامه ای به 
وزیر نفت خواستار شد که در راستای حمایت 

از خبرنگاران با لحــاظ کردن مصالح مرتبط 
بــا افکار عمومی، دســتور توقف شــکایت از 
خبرنگار )خوزســتانی( صــادر کند؛ خبرنگار 
خوزستانی در صفحه شخصی خود در توییتر 
ادعا کرده بود که بعد از انتشار نامه مربوط به 
اســتخدام های غیرقانونی در وزارت نفت، این 

وزارت خانه از او شکایت کرده است.
بعــد از آن، مازیار هوشــمند رئیس خانه 
مطبوعات با انتشــار توییتی اعلام کرد وزارت 
نفت شکایت خود از خبرنگار خوزستانی و سایر 

شکایت ها از رسانه ها را پس گرفته است.

نظر نمایندگان مجلس درباره وضعیت اقتصادی و بورس

فرمانده اقتصاد کیست؟ اقتصاد عشقی اداره می شود!

رئیس قوه قضائیه در جمع سفرای ۶۵ کشور:

بیایید از حقوق بشر دفاع کنیم

رتبه بندی معلمان در کوچه پس کوچه های بهارستان و پاستور بلاتکلیف است

تعداد حقوق بگیران بالای ۳۰ میلیون تومان در وزارت نفت اعلام شود

دبیرکل حزب مردم سالاري 
در توئیتي درباره مذاکرات وین: 

با دیپلماسي فعال و مذاکره مستقیم 
مي توان تحریم ها را لغو و گشایش اقتصادي ایجاد کرد

مصطفی کواکبیان دبیرکل حزب مردم ســالاری در توئیتی نوشــت: احزاب 
جبهه  اصلاحات تأکیدی بر بازگشت آمریکا به برجام  بدون لغو  تحریم ها ندارند 
اما بدون دیپلماســی  فعال و مذاکره  مســتقیم و با اعلام چندین شــرط برای 
مذاکرات  وین و دلخوشي به وعده های تروئیکای  اروپا یا روسیه و چین تحریم ها 
لغو نشده و به اهداف  هسته ای و منطقه اي و گشایش  اقتصادي نخواهیم رسید.

جزئیات انهدام شبکه کلاهبرداری یونیک فاینانس
بــا اقدامات اطلاعاتی و عملیاتی ســربازان گمنام امــام زمان )عج( بیش از 
 ۱5۰ نفر از سرشــبکه ها و سرکرده های اصلی شــرکت هرمی یونیک فاینانس
 )unique finance( در ۱9 استان کشور شناسایی و مورد ضربه قرار گرفت.

به گزارش ایســنا، در اطلاعیه وزارت اطلاعات که در این خصوص منتشــر 
شــده بود، عنوان شد: مؤسسین و مدیران این شــرکت که از ایرانیان مقیم در 
کشورهای همسایه می باشند؛ با معرفی واهی این مجموعه به عنوان یک شرکت 
بین المللی و فعال در خرید و فروش ســهام شــرکت های معتبر در بورس های 
خارجی، با استفاده از روشهای اغواگرایانه و ادعای پرداخت سودهای نامتعارف 
و دلاری، اقدام به شــبکه سازی هرمی، ارائه توکن دیجیتال به نامUNQT  و 

کلاهبرداری از تعداد زیادی از شهروندان در سراسر کشور نموده اند.
با اقدامات صورت گرفته، ضمن جلوگیری از خروج حجم بالایی ارز از کشور، 
سایر اعضای فعال این شــبکه هرمی تحت رصد اطلاعاتی قرار گرفته و پرونده 
قضایی مؤسسین و گردانندگان این شرکت هرمی، در دادگاه های ویژه رسیدگی 
به اخلال گران در نظام اقتصادی کشــور، در دست رسیدگی و صدور حکم می 

 باشد.

دولت به تعارض منافع در بدنه وزارت بهداشت 
رسیدگی کند

ســخنگوی کمیسیون اصل نود مجلس شــورای اسلامی با انتقاد از اطلاعیه 
اخیر وزارت بهداشــت درباره تعداد پزشکان در کشــور گفت: از دولت انقلابی 
آیت الله رئیســی توقع داریم که به تعارض منافع درون بدنه وزارت بهداشت با 

جدیت رسیدگی کند.
علی خضریان در گفت و گو با ایســنا با انتقاد از اطلاعیه روز گذشته وزارت 
بهداشــت، درمان و آموزش پزشکی درباره وضعیت پزشک در کشور گفت: بند 
2 ماده 5 سیاســت های کلی ســلامت ابلاغی مقام معظــم رهبری و همچنین 
ســند چشم انداز حاکی از این است که ما باید در حوزه دستیابی به جایگاه اول 
در منطقه غرب آســیا در زمینه شاخص های سلامت که شامل سرانه پزشک و 

دندانپزشکی هم می شود اقداماتی انجام دهیم.
وی ادامه داد: متاســفانه شاهد این هستیم که وزیر بهداشت و معاونین این 
وزارتخانــه نه تنها در راســتای این موضوع حرکتی انجــام نمی دهند و برنامه 
منســجمی را ارائــه نمی کنند بلکه با صــدور بیانیه هــا، موضع گیری ها و مانع 
تراشــی های غیر واقعی از این اقدام مهم برای کشــور سر باز می زنند.متاسفانه 
اطلاعیه روز گذشته وزارت بهداشت باعث تاسف همه دلسوزانی شد که نسبت 
به موضوع ســلامت کشور دغدغه داشته اند، این مسئله باعث شد سوالی از وزیر 
بهداشــت در همین خصوص مطرح کنم که چطور مطلب دروغی را که جریان 
تکنوکرات در دهه ۷۰ اعلام می کردند که ما پزشــک کم نداریم را دوباره تکرار 

می کند.
ایــن نماینده مجلــس توضیــح داد: در حالی که ما می بینیــم مردم برای 
دیــدن متخصصی صدها کیلومتر مجبور به ســفر می شــوند، همگی می بینیم 
بیمارســتان هایی که پزشــک متخصص ندارند یا بیمارانی را که به خاطر یک 
معالجه مجبور به سفر به شهرهای بزرگ به ویژه تهران می شوند و خانواده های 
آنها در پیاده روها و پارک های اطراف بیمارستان برای چند ده روز زندگی خارج 

از شئونات شهروندی در کشوری اسلامی را تجربه می کنند.
خضریان ادامه داد: شــاهد هستیم بانوانی که مجبورند به دلیل نبود پزشک 
زن به پزشک مرد مراجعه کنند، در این شرایط تاسف ما از این است که وزارت 
بهداشــت اطلاعیه صادر می کند که وضعیت موجود مطلوب اســت، این نشان 
می دهد وزارت بهداشت در مسیر سیاست های ابلاغی مقام معظم رهبری اقدام 
و حرکت نمی کند و ظاهرا مســئولین وزارت بهداشــت جدا از اینکه تاکنون در 

زمینه اجرا اقدامی نکردند، اعتقادی هم به اجرا ندارد.

نام برخی شهرستان ها در سامانه ملی مسکن
 وجود ندارد

ســخنگوی کمیسیون کشاورزی مجلس گفت: متاســفانه با بهانه های واهی 
اسم برخی شهرستان ها در ســامانه وجود ندارد و می طلبد تمامی مردم امکان 

ثبت نام داشته باشند تا شاهد حل مشکل مسکن باشیم.
به گزارش ایسنا، احد آزادی خواه در نشست علنی دیروز )سه شنبه( مجلس 
شــورای اسلامی در تذکری به رئیس جمهور با بیان اینکه وضعیت بازار به هیچ 
وجه مطلوب نیســت، گفت: گرانی های مهارگسیخته مردم را به ستوه آورده و 

دولت باید تلاش بیشتری برای کنترل بازار داشته باشد.
سخنگوی کمیسیون کشــاورزی مجلس در تذکر دیگری به دولت در مورد 
سفرهای استانی افزود: این اقدام بسیار مبارک و موثر است و هر چند برخی به 
این سفرها انتقاد دارند، اما دولتمردان از نزدیک می توانند با مشکلات و دردهای 
مردم آشنا شوند و نیاز است به قول های وعده داده شده عمل شود. به گونه ای 
اقدام نشود که نتیجه عکس داشته باشد و در نتیجه بی توجهی به مصوبات مردم 
گلایه مند شــوند. نماینده ملایر در مجلس در تذکری به وزیر راه و شهرسازی 
افزود: طرح ســالانه یک میلیون مسکن طرح بسیار خوبی است اما متاسفانه با 
بهانه های واهی اسم برخی شهرستان ها در سامانه وجود ندارد و می طلبد تمامی 

مردم امکان ثبت نام داشته باشند تا شاهد حل مشکل مسکن باشیم.

مرزهای آبی و خاکی سیستان و بلوچستان
 امنیت پایدار دارد

رئیس ســتاد کل نیروهای مســلح گفت: مرزهای آبی و خاکی سیســتان و 
بلوچســتان امنیت پایدار دارد و وضعیت بهتری پیدا کرده و در بازدیدهای روز 
گذشــته تا امروز صبح از مرزهای این اســتان به شــکر خدا وضعیت نسبت به 

گذشته تحول مثبت چشمگیری داشته است.
به گزارش ایســنا- سرلشکر محمد باقری در حاشیه بازدید از کشفیات مواد 
مخدر در زاهدان افزود: شاخص های امنیتی سیستان و بلوچستان با بقیه کشور 
تفاوت چندانی ندارد و این نویدبخش فراهم شــدن زمینه مناسب برای سرمایه 

گذاری صاحبان سرمایه است.
رئیس ســتاد کل نیروهای مســلح در ادامه گفت: اکنون سرمایه گذاران در 
این اســتان که دارای توانمندی ذاتی و ظرفیت های کارآمد و ارزشــمند است 

می توانند با خیال راحت سرمایه گذاری کنند.
وی افــزود: شــاخص ها نشــان از ارتقــای امنیت در مرزهای سیســتان 
و بلوچســتان دارد که ایــن مهم حاصل تلاش عزیزان مرزبــان ما در نیروی 
انتظامی اســت. رئیس ســتاد کل نیروهای مســلح گفت: شــرارت، ناامنی و 
قاچاق در مرزهای جنوب شرق کشور کاهش یافته که این مهم حاصل تلاش 
 چشمگیر شــبانه روزی مرزبانان عزیز ما در نیروی انتظامی و سپاه پاسداران

 است.
وی تصریح کرد: هم اشــراف اطلاعاتی و هــم اقدامات عملیاتی در مرزهای 
سیستان و بلوچســتان به لطف خدا توسعه داشــته و از جانب کشور همسایه 
)پاکستان( نیز اقدامات مناسبی در جهت ایجاد موانع مرزی، توسعه پاسگاه ها و 
ازدیاد نیروهای مدافع مرز انجام شده است. سرلشکر باقری ادامه داد: به  لطف 
خدا همه این اقدامات کشــور همسایه در هماهنگی کامل با مرزبانان جمهوری 
اســلامی ایران بوده که در مجموع باعث ارتقــا امنیت و تبدیل این مرز به یک 
مرکز صلح و دوستی و امنیت پایدار شده و  این مناسبت ها ادامه خواهد داشت. 
وی بیــان کرد: در موضــوع امنیت مرز نیروی انتظامی نقش اساســی دارد  و 
مرز، داخل ایران و پاکســتان به همدیگر متصل اند و طبیعتا یک زنجیره به هم 

پیوسته در خلال همکاری مجموعه ها با هم شکل می گیرد.
رئیس ستاد کل نیروهای مسلح با اشاره به اینکه نیروی انتظامی هم در مرز 
و هم در داخل مســوولیت های اساســی بر عهده دارد تصریح کرد: برای توسعه 
اشــراف اطلاعات فنی چه تصویری و چه الکترونیکی کارهای ارزشمندی هم از 
جهت نصب دوربین های گوناگون، پروازهای پهپادی و فعالیت های الکترونیکی 
در مرزها انجام شــده که  روز به روز در حال توســعه بوده و قطعا امنیت کامل 

مناسب تری را فراهم خواهد کرد.

اخبار کوتاه


